
  
 
INTERPELLATION (M) – Varför ska passagerarna utsättas för mer smitta?  
Till ansvarigt regionråd Fredrik Åberg Jönsson (V).  

I ett pressmeddelande till media den 13/1 så meddelar hållbarhetsnämndens ordförande 
Fredrik Åberg Jönsson (V) att regionen nu åter igen stänger framdörrarna på våra bussar. 
Detta på grund av den ökade smittspridningen av covid-19.  

Men hade man på riktigt brytt sig om smittspridningen så borde man ju inte fatta beslut som 
innebär att passagerarna nu tvingas trängas med varandra i bussens bakre del och vid in- och 
utflöden i bakdörrarna. 
 
Vi vet också att vissa linjer och turer i rusningstrafik på morgnar och eftermiddagar till och 
från arbete och studier fortsatt har många resande och ibland har bussar som går helt fulla, 
och skulle vara i behov av en extra buss för att avlasta ordinarie fordon med resenärer, och 
på så sätt kunna hålla nere smittspridning bland våra passagerare. Men några extra bussar 
har ej satts in. 
 
Med anledning av ovan ställer jag följande frågor till ansvarigt regionråd:  
 

1. Anser regionrådet att smittspridningen minskar när passagerare trängs med varandra? 

 

2. Varför sätter regionen inte in några extra bussar på hårt trafikerade linjer och turer? 
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